
Bestyrelsesmøde den 12. juni 2014 

14. juni 2014 

 

Referat fra Ordinært bestyrelsesmøde i Korsør Lystbådehavn A.m.b.A. 

den 12. juni 2014  
 
Deltagere:  
Karl Sigsgaard, Formand 
Harly Wolder, næstformand, formand for havneudvalget 

Viggo Larsen, sekretær  
Lise Brøndtoft, kasserer 
Thomas Mantzius, sejlklubrepræsentant 
Helle Jacobsen, repræsentant for Slagelse kommune  

Kim Jensen, suppleant , formand for miljøudvalget 
Henrik Olsen, suppleant 
Hans Jørgen Assertoft, havnefoged 
 

Afbud: Viggo Larsen 
 

 

Underskrift på referat fra sidste 

møde 

 Ansvarlig 

Pkt.1: Orientering 

a. Formanden  
 

a) Afslag på vores ansøgning om 

tilskud til legeplads. (bilag) 
 

 

b) Midlertidig forhøjelse af vores 

kredit 

 
  

 

 

b. Kassereren  
 

 

 

 

c. Havnefogeden 
 
 

 

 
1a: 
 aa) Bestyrelsen er noget uforstående overfor 

afslaget, og har appelleret skriftligt til 

borgmesteren, om at se på sagen på ny 
 
ab) Da de fleste af havnens investeringer er 

faldet i 1. halvår, blev der behov for midlertig 

forhøjelse af kreditten, hvilket banken 

imødekom uden problemer. 
 

1b: Saldobalance er udsendt. Kort 

behandling af enkelte punkter, og taget til 

efterretning 
 

 Andele til salg, taget til efterretning 

 

1c: Status på verserende sager og opgaver 

 Aftale omkring affald fra 
restauranten 

 Tømning af affaldsbeholder på 
sejlerterassen udføres af havnen 

 Havnefogeden anmoder om nøgle til 
sejlerstuen 

 Havnefogeden fordeler pladser til 
andelshaverne, under hensyn til 

nogles ønsker om at komme 

nærmere land 

 Vi prøver en ny plan for at få den 
røde sunkne kutter væk 

 Der har været brand ombord i en 
båd, skipperen forbrændt, men 
kommer sig. 

 Der har også været brand i en 
affaldsbeholder 

 Søsætningen er forløbet fint, alle 
stativer er væk, og der er ryddet op. 

 

 

 
 

KS 

 

 

 

 
 

 

 

 

LB 
 

 

 

 

 

HJ 
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Pkt.2: Konsekvenser for 
andelshavere, der ikke betaler 

kontingent til sejlklubben 

 

I henhold til vedtægterne skal en 

andelshaver være medlem af 
sejlklubben. Der må fastlægges en 

retningslinje for, hvordan amba 

forholder sig til en andelshaver, der i 

gæld til sejlklubben. 
 

 
 
 
 

LB præsenterede udkast til formulering af 

rykkere, hvoraf det fremgår, at efter 3. 
rykker vil havnen blive orienteret. 

KS og LB taler med Per Banke om, hvilke 

muligheder vi har rent juridisk 

 
 

 

 

KS/LB 

Pkt. 3: Afløsning for havnefogeden i 

weekender og ferie 
 

Da der endnu ikke er fundet afløsning 

den 12.- 13. og 26. – 27. juli, skal vi 

finde en løsning på, hvordan vi klarer 

de dage. 
 

 

 

 

 

 
 

12/13 juli - Kasper 

26/27 juli - Karl 

30/31 juli - Karl (i stedet for Chr. Hvidtnov) 

28/29 juni - Lise (i stedet for Kim) 
 

LB udtrykte ønske om en fast tilknyttet 

afløser for Hans Jørgen til næste år. 

 

 
 

Pkt. 4: Indbydelse til at deltage i 

erhvervsmesse den 1. -2. november 

 
Indbydelsen vedhæftet. Stillingtagen 

til om vi skal medvirke 

 

 

 

 

 
Bestyrelsen enedes om, at medvirke 

sammen med de øvrige havne 

 
Efterfølgende er det blevet fastlagt at de 
øvrige havne ikke medvirker 

 

Pkt.5: Kommende arrangementer 
 

Open Air den13. juni: Orientering om 

praktiske forhold og økonomi 

 

Sct. Hans: Orientering om 

arrangementet og praktiske forhold. 
 

 

 
 

Sejlklubben kan ikke deltage med 

økonomisk tilskud. Står for oprydning. 

 

Restauranten annoncerer, og sørger for 

bespisning og måske musik. 
Sejlklubben sørger for båltale og heks 

(gerne med fut i) 

 

 
 

Pkt. 6: Drøftelse af lokalplanens 

område A 

 
Der har været diskussion af 

anvendelsen matr.nr. 93æ, tilhørende 

Slagelse kommune. Matriklen ligger 

mellem havnens matr. nr. og matr. på 

Wormsvej og 1. parcel på 

Møllebjergvej 

 

 

 
Beboeren på Møllebjergvej var generet af 

joller tilhørende søspejderne, der var 

placeret på kommunens matr. For at 

beholde det gode naboskab vil vi flytte 

jollerne. Hvis der ryddes op der hvor 

sejlklubben har joller liggende, kan de nok 
være der. 

 

Bestyrelsen vil dog samtidig tage initiativ til 

et møde med søspejderne for at få klarlagt 

deres fremtidige behov for plads på 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

KS 
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havnens område, såvel til lands som til 
vands 

Pkt. 7: Evt. Mødet den 9. oktober blev flyttet til den 6. 

oktober. Karl vil gerne flytte til den 7. 

oktober.  

 

Næste møde Torsdag den 7. august kl. 18.30  

 God sommer til jer alle og tak for mad  

 


